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Radni Rady Miasta Zambrów:

Łukasz Miszak

Marta Worosilak

Burmistrz Miasta Zambrów

Kazimierz Jan Dąbrowski

za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miasta Zambrów

Jacka Ciszewskiego

interpelacja

.

Regularna aktywność fizyczna sprzyja zachowaniu zdrowia, kształtuje ciało i pomaga
w walce ze stresem. Ważną rolę w upowszechnianiu zdrowego stylu życia pełni szkoła.

To właśnie w szkole na lekcjach wychowania fizycznego promujemy sport i możemy wyrabiać
nawyki aktywności fizycznej uczniów. W ostatnim czasie zaniepokojeni rodzice uczniów Szkoły
Podstawowej nr 4 zgłosili nam prośbę o wyjaśnienie kilku kwestii.

Biorąc pod uwagę powyższe prosimy o odpowiedź na poniższe pytania:

Czym jest spowodowane to, że uczniowie mają zajęcia z wychowania fizycznego na

korytarzu?

Czy korytarze szkół podstawowych są dostosowane do przeprowadzania lekcji
wychowania fizycznego?
Co jest przyczyną braku możliwości skorzystania przez uczniówz szatni przed zajęciami
wychowania fizycznego?

Prosimy o udzielenie odpowiedzi na piśmie.
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